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Abstract (en)
The heating device (1) for a corrugated board-making plant has several heating plates (2) in the conveying direction of the corrugated board web (4).
The lower side (10) of an endless conveyor belt (8) rests against the top of the corrugated board web which is to be moved across the heating plates
(2). A pressure hood (12) above the lower side of the conveyor belt exerts pressure on the top of the belt. An airtight pressure-transmitting separating
means (25) is arranged between the top of the belt and the pressure hood. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Heizvorrichtung (1) für eine Wellpappenanlage weist mehrere Heizplatten (2) in Förderrichtung der Wellpappenbahn (4) auf. Ein vorhandener
endloser Fördergurt (8) liegt mit seinem Untertrum (10) an der Oberseite der über die Heizplatten (2) hinweg zu bewegenden Wellpappenbahn an.
Eine Druckhaube (12) überhalb des Untertrums des Fördergurtes übt auf die Gurtoberseite Druck aus. Zwischen Gurtoberseite und Druckhaube ist
ein luftundurchlässiges, druckübertragendes Trennmittel (25) angeordnet.
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